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Zápis z 5.jednání Výkonného výboru
konaného dne 07.04.2007 v Karlových Varech

Účastníci

Výkonný výbor Martin Maršálek, Vlastimil Pabián, Martin Frélich, Gerhard Knop, Kamil Kleník
Sekretář bez účasti
Dozorčí rada Vladimír Hlavatý
Hosté ----
Omluveni Aleš Opravil 



Strana 2 (celkem 4)

1 Usnášeníschopnost 
Jednání se účastní nadpoloviční většina členů VV, VV je usnášeníschopný.

2 Kongres FIFTA 2007
- ČNS diskutoval zprávu M.Frélich z jednání Kongresu FIFTA 2007 – zpráva bude zaslána 

delegátům Valné hromady a ligovým oddílům
- Výsledky hlasování ovlivnily úhrady členských příspěvků na posledních chvíli (jako tradičně) –

zástupci ČNS složili poplatek za Švýcarsko, přičemž tento bude následně použit jako úhrada 
poplatku ČNS za rok 2007

- Slovenský delegát hlasoval společně s českým
- ČNS diskutoval pouze otázku dalšího působení p. Kleníka na pozici Viceprezident FIFTA Board a 

možné přínosy a cíle tohoto působení
o Hlavním cílem práce K.Kleníka ve FIFTA Board bude další rozšíření spolupráce se 

Slovenskem, Francií a Švýcarskem
o Dalším úkolem je do dvou let sehnat dva plnohodnotné členy FIFTA, nejlépe ze západní 

Evropy
o A posledním cílem působení p. Kleníka ve FIFTA Board bude snaha zajistit hlavního 

sponzora FIFTA
o Cílem těchto aktivit je tedy snaha o zajištění prostředků pro další rozvoj FIFTA (další 

členské státy, know-how pro Francii, Švýcarsko) a prostřednictvím těchto aktivit 
posílení role ČNS ve FIFTA, což se doposud nedaří

- Hlavním rysem jednání FIFTA byla zřejmost koalice balkánských zemí a odpor proti rozhodující 
roli ČR a Slovenska ve FIFTA

- Důvody pro setrvání ve FIFTA Board jsou mj. : finanční spoluúčast na hrazení cestovného při 
činnosti p. Kleníka (např. z členských příspěvků ČNS do FIFTA) a „pohlídání“ činnosti FIFTA 
v letech 2007 a 2008, kdy ČNS bude zajišťovat PMEZ (ECCC) a MS mužů

a) Shrnutí závěrů FIFTA

- prezident FIFTA Dubravko Lipnjak (CRO)
- Viceprezident FIFTA Board Kamil Kleník (ČR), Ion Zarna (ROM)
- ME 2007 muži Slovensko
- MS 2008 muži ČR
- ME 2009 muži Chorvatsko
- Kongres FIFTA 2008 Maďarsko
- Junioři a ženy pravidla na dva dopady byla schválena
- Pravidla a změny stanov vše ostatní zamítnuto nebo neprojednáno

b) Rozhodnutí VV

- VV schválil zprávu z Kongresu FIFTA 
- VV schválil setrvání K.Kleníka ve FIFTA Board
- VV uložil připravit vyhlášení výběrového řízení na pořadatele MS 2008 mužů v ČR

Zodpovědnost: K.Kleník Termín: 30.6.2007

c) Hlasování VV (neveřejná část zápisu)

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se
5:0 (4:1) Kleník u bodu setrvání ve 

FIFTA Board

3 Sekretariát ČNS
- VV diskutoval opětovně otázku zajištění činností sekretariátu ČNS a řízení soutěží i v kontextu avizované 

rezignace prezidenta ČNS na pozice v ČNS
- VV diskutoval předchozí návrh na vypsání výběrového řízení a tento mírně upravil
- Inzerát bude zveřejněn mj. v budově ČSTV a ČNS předpokládá účast externích osob ve výběrovém řízení –

primární jsou zkušenosti z oblasti sekretariátu a práce s PC – příslušnost k nohejbalovému dění je výhodou, 
ne však podmínkou
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a) Rozhodnutí VV

- VV schválil přípravu a podpis dohody s D.Nováčkem ohledně dokončení prodeje majetku 
Hovorčovická

- VV schválil vyhlášení výběrového řízení na pozici administrátora řízení soutěží (sekretáře)
- VV uložil zveřejnit inzerát na maximálním množství míst a nástěnek

Zodpovědnost: M. Maršálek Termín: 15.04.2007

b) Hlasování VV (neveřejná část zápisu)

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se
5:0

4 Různé 

4.1 Dozorčí rada
- V.Hlavatý informoval o tom, že J.Vobr uvažuje o rezignaci a že (i přes oslovení několika osob) neexistuje 

kandidát na kooptaci do DR
- G.Knop bude diskutovat s J.Vobrem jeho další působení v DR

4.2 Valná hromada ČSTV
- M.Frélich informoval o stavu příprav na Valnou hromadu ČSTV (14.4.07)
- Dění působí rezignovaně a předpokládá se několik kritických příspěvků bez výsledku
- Stávající Stanovy ČSTV i SAZKA téměř neumožňují změny ve vedení (za stávající situace v dění)

4.3 Soustředění reprezentace ČR
- K.Kleník informoval o termínech soustředění reprezentace ČR mužů – 26.-28.10.07, 9.-11.11.07
- K.Kleník podal návrh na diskusi o přesunutí MČR jednotlivců před MS – VV toto projedná dle přihlášek na 

pořadatelství MČR jednotlivců koncem dubna

4.4 Smlouva Inventis
- VV diskutoval stav plnění smlouvy firmou Inventis (uznání dluhu s příslibem úhrady dlužných částek do 

31.10.06 existuje, plnění však není, smlouva končí 31.5.07, zástupce Inventisu jako pořadatel Austin Cup 
nedodržuje Rozpis s ním komunikovaný – 3.set od 0:0, nedodržení podmínek pro vybavení –síteě od partnera 
ČNS)

- VV uzavřel diskusi tím, že prezident ČNS bude jednat s firmou Inventis dle svého posouzení smluvních 
podmínek

4.5 Výklad ustanovení Pravidel čl. 1.2.5 Čáry
- VV ČNS diskutoval otázku z dění a rozhodl o výkladu ustanovení Pravidel čl. 1.2.5. a vydává tento výklad: 

Čáry měkké, ohebné a poddajné, zapuštěné se nepovažují za čáry z pevného materiálu dle ustanovení 
čl. 1.2.5.

- V rámci další Valné hromady bude vhodné upřesnit toto ustanovení přímo do Pravidel, nebo jej vypustit.

a) Rozhodnutí VV

- VV schválil výklad ustanovení Pravidla 

b) Hlasování VV

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se
5:0

4.6 Odborné komise ČNS
- VV diskutoval otázku řízení odborných komisí (chybí předsedové, pouze někde i členové) a provedl několik 

změn 

a) Rozhodnutí VV

- VV schválil 
o A.Opravila jako předsedu komise STK
o K.Jonáka jako předsedu komise Mládeže
o Odvolání A.Opravila z pozice předsedy komise Tuzemského rozvoje
o M.Maršálka jako předsedu komise Tuzemského rozvoje
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- VV schválil p. Albrechta, pí Vrtíškovou, Fischerovou a Rychetskou jako členy komise Žen

b) Hlasování VV

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se

5:0 (4:0) M.Maršálek u hlasování o předsedovi 
komise Tuzemského rozvoje

5 Další jednání VV
- Navržený termín: není
- Navržené místo: Praha

6 Přílohy
- Vyhlášení výběrového řízení – administrátor soutěží (sekretář)
- Zpráva z Kongresu FIFTA 2007 


